
Dominik Preisler
Hugo Jan Bačkovský

slovan
viktoria
Č .  0 7  2 0 2 3 / 2 4



PARTNEŘI BULLETINU

BULLETINOVÁ SOUTĚŽ

VIZITKY TÝMŮ

Soupiska

VZÁJEMNÁ BILANCE

Ľubomír Tupta

ROZHOVOR

SK SLAVIA PRAHA

STATISTIKY ZÁPASU

MZKS Chrobry Głogów

STATISTIKY ZÁPASU

PREVIEW

B TÝM

ŽENY

AKADEMIE

tabulka



PARTNEŘI BULLETINU



CHCI MARKETING

Specialisté 
na digitální 
řešení

Web a branding

Obsahový marketing

Výkonnostní marketing

Marketingové strategie

https://inago.cz/


BULLETINOVÁ
SOUTĚŽ
Hlavním partnerem dnešní soutěže 
je společnost CANIS, která pro vítěze věnovala 
dárkový balíček, v němž naleznete i podepsaný 
originální hráčský dres.

Chcete se zúčastnit poločasové soutěže? Tak přijďte do 
předzápasové fanzony před hlavním vchodem na stadion 
U Nisy, která startuje už v 13:30 (a končí o hodinu později) 
a vyzkoušejte si připravené dovednostní soutěže. 

Když se vám v nich zadaří, dostanete se mezi kandidáty, 
z nichž pak maskot Slovánek vylosuje jak účastníky 
poločasové soutěže, tak výherce ostatních cen. V případě 
výrazně nepříznivého počasí nahradí kvalifikaci z fanzony 
soutěžní otázka, kterou rozešleme jako notifikaci v naší 
aplikaci. 

CENY DO SOUTĚŽE

Dárková taška – CANIS

Dárkový poukaz – LA PIAZZA

Dárkový poukaz – RR GROUP SERVICE 

Dárkový poukaz – IQ LANDIA 

Dárkový poukaz – MCDONALD'S LIBEREC

Dárkový poukaz – CENTRUM ZDRAVÍ

Dárkový poukaz – FOTBAL PARK LIBEREC 

Dárkový poukaz – PENZION EVA

Dárkový poukaz – STARTAXI

Dárkový poukaz – CENTRUM BABYLON 

1. cena     

2. cena          

3. cena

4. cena

5. cena

6. cena

7. cena          

8. cena

9. cena

10. cena  
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fc slovan liberec

H. J. Bačkovský
M. Fukala
M. Chaluš
M. POurzitidis
D. Preisler
A. Ghali
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J. Žambůrek
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I. Varfolomejev
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Ch. Okoh
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SK Slavia Praha

A. Mandous
I. Ogbu
M. Oscar
L. Masopust
T. Holeš
D. Douděra
C. Zafeiris
L. Provod
C. Wallem
M. Chytil
I. Schranz
M. Tomič
M. Jurásek
M. Tijani
M. Van Buren
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SCHRANZ
VAN BUREN (PEN.)
Zafeiris

5’
8’

Kulenović
Preisler

rozhodčí
Pechanec – Kubr, Matoušek 

- Zelinka (video)

DRŽENÍ MÍČE35 % 65 %

střely13 10

střely na branku6 4

ROHY7 3

PŘIHRÁVKY209 429

ÚSPĚŠNOST PŘIHRÁVEK77,4 % 84,4 %

VYHRANÉ SOUBOJE115 100

FAULY9 11

hráč
zápasu
fcsl

DOMINIK
PREISLER

20

O H L É D N U T Í

statistiky
zápasu

2:3
(2:1)

11. kolo | neděle 08/10/2023, 18:00
STADION U NISY

F C  S l o va n  L i b e r e c  X  S K  S l av i a  P r a h a

trenér Jindřich Trpišovský

trenér luboš kozel

28



OHLASY
TRENÉRŮ

O H L É D N U T Í

"Pro nás to bylo důležité utkání, měli jsme co 

napravovat z posledních zápasů. Myslím, že na 

týmu bylo vidět, že chce uspět. Věděli jsme, že 

klíčem k úspěchu bude hlavně do toho dobře 

vstoupit a třeba i zaskočit Slavii. To se nám povedlo, 

úvod byl z naší strany výborný, podpořený i dvěma 

brankami. Slavia se pak postupně dostala do hry       

a poměrně lacino snížila. Poté jsme byli asi 10 minut 

pod souvislým tlakem, ale přečkali jsme to. Druhý 

poločas už jsme pod takovým tlakem nebyli. Myslím, 

že to bylo dobré utkání do té 50. minuty, kdy se 

zkoumala penalta. Od té chvíle to bylo nervózní. Byl 

t o a b s o l u t n ě z b y t e č n ý z á s a h o d VA R 

(videorozhodčího). Když to spělo k remíze 2:2, 

udělali jsme velkou chybu a Slavia toho využila. 

Nakonec nemáme ani bod. Výkon týmu byl velmi 

dobrý, bohužel byla v zápase jedna věc, která tam 

podle mě být neměla."

LUBOŠ
KOZEL

FC SLOVAN LIBEREC

"Viděli jsme nadstandardní ligový zápas. Padlo pět 

branek, byla spousta šancí na obou stranách. Na 

začátku jsme rychle inkasovali dva góly, mohli jsme 

dostat i další. Liberec byl všude dříve. Důležitý pro 

nás byl rychlý kontaktní gól na 2:1 z první šance, 

pomohl nám dostat se do zápasu. Ve druhém 

poločase se nám dařilo postupně se dostávat do 

většího tlaku. Hrálo se hodně čistého času, oba dva 

týmy to stálo dost sil, nám pomohli střídající hráči. 

Hlavně Mick van Buren přinesl na hřiště velký elán. 

Za stavu 2:2 mohly oba týmy dát vítězný gól, 

naštěstí jsme ho dali my po krásné akci až do 

kuchyně. Podařilo se nám to dohrát do konce na 

rozdíl od minulého utkání tady."

Jindřich 
Trpišovský

SK Slavia Praha

FC Slovan Liberec
SK Slavia Praha2:3

11. kolo | neděle 08/10/2023, 18:00







FC Slovan Liberec

23', 50'
35'
69’

Okoh
Rabušic
 Lexa

O H L É D N U T Í

statistiky
zápasu

0:4
(0:2)

Přípravný zápas
Źagań, pátek 13.10.2023, 12:00

M Z K S  C h r o b r y  Gło g ó w  x  F C  S l o va n  L i b e r e c

Bačkovský - Lehoczki, Boller, Pourzitidis - Hudák, Červ, 

Doumbia, Frýdek, Penner - Rabušic, Okoh

1. poločas

Vliegen - Lehoczki, Boller, Preisler - Polyák, Lexa, 

Varfolomejev, Frýdek (70. Žambůrek), Penner (70. Hudák) 

- Okoh (70. Kulenović), Kok

2. poločas

„Utkání splnilo to co jsme chtěli, tedy herní praxi. 

Protočili jsme sestavu a hráli i ti, kteří tolik šancí 

nedostávají. Například Chidera Okoh, který dal dva 

góly. Myslím si, že utkání splnilo očekávání, průběh 

byl poměrně jednoznačný a my jsme vyhráli 4:0. 

Prakticky celý zápas jsme kontrolovali hru a mohli 

jsme přidat i další branky. Kluci k tomu přistoupili 

dobře.“

Josef 
Petřík

asistent trenéra

Foto: Łukasz Bizoń



soupiska
a-týmu

KOMPLETNÍ soupisku  
NAJDETE V APLIKACI FCSL

Soupisku najdete v sekci Více





Ľubomír 
Tupta

10

R O Z H O V O R

,,Tuptič''

Ľubo, reprezentační přestávku jsi strávil                   
v národním týmu Slovenska, ale do kvalifikačních 
zápasů o postup na Euro v Portugalsku ani             
v Lucembursku jsi nenastoupil, jak tento tvůj už 
třetí reprezentační sraz hodnotíš?
„Reprezentovat Slovensko byl odmalička, kdy jsem 

začal hrát fotbal, můj největší sen. Za každou 

nominaci jsem velmi vděčný, věřím, že mě trenéři 

budou zvát i dál a že moje starty budou přibývat. 

Chápu, že v národním týmu je třicet nejlepších 

slovenských hráčů, takže je těžké se v té konkurenci 

prosadit. Ale už jen být tam, učit se od těch našich 

špičkových hráčů, kteří nastupují v top ligách, 

trénovat s nimi, to je pro mě obrovská zkušenost. 

Jednou už jsem šanci dostal, teď se to nepodařilo, 

ale mohl jsem třeba vidět v akci nejlepšího fotbalistu 

na světě Ronalda a celý portugalský tým, který má 

neskutečnou kvalitu.“

Slovensko má nyní jen kousek k postupu na 
Euro...
„...věřím, že to dáme, stačí nám jeden bod. Když ten 

postup opravdu oslavíme, tak pro mě bude 

samozřejmě velkou motivací být v kádru pro Euro.       

I proto je moc důležité, že jsem byl na posledních 

třech srazech a mohl nasávat tu atmosféru 

národního týmu. Teď musím hrát dobře za Liberec       

a věřit, že se do té finální nominace dostanu.“

K premiérové červnové pozvánce do A-týmu 
Slovenska ti pomohly právě kvalitní výkony             
v dresu Slovanu, byl to i jeden z důvodů k tomu, 
že jsi chtěl v Liberci zůstat i v této sezoně, navíc 
už jako jeho kmenový hráč?
„Je to přesně tak. Už když jsem se do Liberce vracel 

letos na začátku roku, tak jsem říkal, že chci 

pravidelně hrát, hlavně pomoct Slovanu a tím také 

sobě. Dobře vím, že tento krok mi pomohl a byl jsem 

rád, že na mě klub po sezoně k oboustranné 

spokojenosti uplatnil opci a já můžu pokračovat             

v klubu, kde to už dobře znám a mám to tu rád. Už 

jsme se o tom předtím bavili delší dobu s agentem,       

s rodinou i s přítelkyní, zhodnotili jsme, že chceme 

zůstat v Liberci, a vyšlo to.“

Přelom května a června byl pro tebe díky nové 
smlouvě ve Slovanu a pozvánce do reprezentace 
významný po fotbalové stránce, ale i v osobním 
životě jsi zažil výjimečnou událost – tvá 
přítelkyně přivedla na svět dcerku a stal ses 
otcem. Jak se ti změnil život?
„Rodinu jsem vždy dával před fotbalem na první 

místo a to se mi potvrdilo. Od doby, kdy se narodila 

malá, je to fakt něco neskutečného. Jak každý 

popisoval, že je to ta největší láska a štěstí, tak je to 

pravda. Jsem prostě strašně rád, je to opravdu 

krásné, dalo mi to ještě větší sílu posouvat se dál       

a mám tak o jednu fanynku víc.“ (smích)

Pojďme zase k fotbalu, v lize zažívá Slovan 
černou sérii šesti zápasů bez výhry, jak to 
zlomit?
„Musíme prostě pracovat a zase pracovat.                   

V některých zápasech, jako například v tom 

posledním doma se Slavií, jsme hráli v určitých 

fázích výborně a byla škoda, že nedopadly naším 

vítězstvím. Těch zápasů bylo víc, samozřejmě až na 

ten v Karviné, kde jsme fakt vyhořeli. Zkrátka je třeba 

makat, bojovat jeden za druhého a věřím, že až tu 

sérii prolomíme a získáme konečně tři body, tak se 

pak rozjedeme třeba jako v minulé sezoně.“

V letošní sezoně máš zatím bilanci dvou gólů       
a dvou nahrávek...
„...těch gólů mohlo být určitě víc. Útočníci to tak mají, 

že někdy jim tam padne všechno, do čeho kopnou,   

a někdy se nepovede nic. Proto věřím, že to zase 

přijde, nějaké góly a asistence přidám, pomůžu týmu 

a začneme zase vyhrávat.“

Když jsi do Liberce přišel poprvé, byl jsi takřka 
neznámý hráč a překvapoval záludnými střelami 
z dálky, se kterými si gólmani často nevěděli 
rady. Cítíš, že teď už tě brankáři i obránci dobře 
znají, dávají si mnohem větší pozor a ty už nemáš 
třeba tolik klidu při zakončení jako dřív?
„To určitě ano, ale takhle je to všude, když na sebe 

někdo upozorní tím, že střílí góly. Teď už si mě asi 

víc hlídají, ale na to musím být připravený a ty góly 

stejně dávat.“

Po Slavii dnes hrajete doma U Nisy s dalším 
silným soupeřem, Viktorií Plzeň. Jaký čekáš 
zápas?
„Plzeň má výbornou formu, daří se jí i v Evropě a do 

zápasu na Spartě měla dlouhou sérii bez porážky. 

Čeká nás tedy velmi těžký zápas, který můžu 

přirovnat k tomu se Slavií, ale právě proti ní jsme 

ukázali, že na nejlepší kluby v Česku hrát umíme a 

pevně věřím, že před našimi fanoušky pořádně 

potrápíme i Plzeň a tři body tentokrát zůstanou 

doma.“

Slovenský útočník Ľubomír Tupta (25 let) 
odehrál ve Slovanu ročník 2021/22 na hostování 
z Verony, letos v únoru se vrátil, tentokrát jako 
host z Pescary, a do aktuální sezony vkročil už 
jako kmenový hráč Liberce. Klub na něho totiž 
uplatnil opci. Fotbalista s nebezpečnou střelou 
odešel už v šestnácti letech z Prešova do 
akademie italské Catanie, o rok později 
přestoupil do Verony, kde v roce 2017 debutoval 
v Serii A, ale stálé místo si nevybojoval a putoval 
po hostováních. Před prvním angažmá v Liberci 
hrál v polské Wisle Krakov, italském Ascoli            
v Serii B a švýcarském Sionu, vloni v září 
přestoupil do italské třetiligové Pescary. Za 
Slovan dosud odehrál v první lize 52 zápasů       
s bilancí 12 gólů a tří asistencí. V červnu dostal 
poprvé pozvánku do reprezentace Slovenska,       
v níž si zatím připsal jeden start.

oblíbení fotbalisté: Cristiano Ronaldo, Kylian Mbappé, 
                                             Robert Lewandowski
oblíbené kluby: Real Madrid, Manchester United
oblíbené doplňkové sporty: hokej, posilování, ale baví mě 
všechno možné
oblíbená jídla: slovenská a italská kuchyně
oblíbené nápoje: voda, guarana
oblíbený filmový žánr, film, seriál: většinou sleduji seriály, 
třeba Papírový dům nebo Hra o trůny
oblíbený relax: čas strávený s mojí rodinou
oblíbená písnička: Mám chuť (Peter Pann, Kali & Goya Menor)

182 cm 75 kg 27. 3. 1998

Pravák   |   hrot útoku nebo podhrot
      



NOVÉ 
MINIDRESY

DO AUTA
Možnost dotisku libovolného jména 

a čísla za doplatek 50 Kč.

Najdete ve fanshopu a také online

CHCI MINIDRES

169 Kč

https://fanshop.fcslovanliberec.cz/






FC SLOVAN 
LIBEREC

V I Z I T K A  F C S L

Založení: 12. 7. 1958 (sloučením Jiskry se Slavojem)

Klubové barvy: modrá a bílá

Kapacita stadionu: 9 900

Ligová bilance: 31. sezóna, 932-396-256-280,

skóre 1246:1028, 1433 bodů, 

Historická tabulka: 3. místo 

Nejvíce bodů: 66 (11/12)

Nejhorší umístění: 12. místo (14/15)

Největší výhra
venku: 5:0 v Benešově (94/95),

doma: 6:0 s Ostravou (14/15)

Největší prohra
venku: 1:7 se Spartou Praha (94/95), 

0:6 s Viktorií Plzeň (13/14)

doma: 0:5 se Spartou (21/22)

Nejdelší období bez porážky
celkem: 18 zápasů (01/02),

doma: 25 zápasů (00/01, 01/02, 02/03)

Nejdelší období bez vítězství
celkem: 12 zápasů (20/21 až 7. 21/22)

venku: 14 zápasů (95/96)

Největší počet ligových startů
ČR: Tomáš Janů 311; bez přerušení: Maier 104

Nejvíce gólů v jedné sezóně
mužstvo: 68 (11/12)

jednotlivec: Štajner 15 (01/02), Kerić 15 (08/09)

Nejlepší střelec v historii: Jan Nezmar 62 gólů

Nejčastější král klubových střelců: Štajner 4x

Nejdelší období bez inkasovaného gólu: 
Marek Čech 722 minut (06/07),

bez vstřeleného gólu: 407 minut (93/94)

Nejvíce gólů v jednom zápase: 4 Obajdin (94/95)

Titul krále ligových střelců: 
Štajner (01/02), Kerić (08/09)

Titul Fotbalista roku: žádný

Titul trenér roku: Vlastimil Petržela 1994, Ladislav 

Škorpil 2002, Vítězslav Lavička 2006

Předseda představenstva

Ředitel klubu

Sportovní ředitel

Asistentka ředitele

Ředitel komunikace

Hlavní ekonom

Ředitel akademie

Ing. Zbyněk Štiller 
Pavel Marek

Zdeněk Koukal
Mirka Košátková 

Tomáš Čarnogurský 
Michal Matouš

Milan Šimoníček

Mistr Gambrinus ligy (2002, 2006, 2012)

Vítěz Poháru ČMFS (2000, 2015)

čtvrtfinalista Poháru UEFA (2002)

finalista Intertoto Cup (2004)

VEDENÍ KLUBU

Trenér

Asistent trenéra

Asistent trenéra

Trenér brankářů

Kondiční trenér

Sportovní manažer

Vedoucí týmu

Kustod

Doktoři

Maséři

Fyzioterapeuti

Videotechnik 

Luboš Kozel
Josef Petřík

Jakub Harant
Marek Čech

Pavel Čvančara
Theodor Gebre Selassie

Jiří Neuman
Petr Ulihrach

MUDr. Ladislav Dzan
MUDr. Pavel Buchvald 

Václav Brendl
Andrej Dejneka

Ondřej  Čech
Jan Čížek

Jaroslav Holec

REALIZAČNÍ TÝM

Přišli: Lukáš Hasalík (návrat z hostování), Filip 

Horský (hostování - SK Slavia Praha), Matěj Chaluš 

(hostování - Malmö FF), Nicolas Penner (SK Dynamo 

Č. Budějovice), Milan Govaers, Jakub Hudák (oba 

dříve B-tým), Luka Kulenović (FK Sloga Meridian), 

Dominik Plechatý (hostování - AC Sparta Praha), 

Jan Žambůrek (hostování - Viborg FF), Chidera Okoh 

(hostování s opcí - Mosta FC)

Odešli: Theodor Gebre Selassie (konec kariéry), 

Matyáš Kozák, Gigli Ndefe, Matěj Valenta (všichni 

konec hostování), Imad Rondić, Karol Mészáros (oba 

konec smlouvy), Lukáš Pešl, Kristian Michal, Dominik 

Gembický (všichni hostování - FK Varnsdorf), Victor 

Olatunji (přestup - AC Sparta Praha)

ZMĚNY V KÁDRU (LÉTO 2023)



FC Viktoria 
Plzeň

V I Z I T K A  S O U P E Ř E

Rok založení klubu: 1911

Klubové barvy: červená, modrá

Aktuální bilance v 1. české lize (1993 až 2023/24): 
814 zápasů - 399 výher - 191 remíz - 224 porážek.

Bodů: 1376, skóre: 1254:888, 4. místo v historické 

tabulce

Největší úspěchy v 1. české lize (1993 až 2022/23): 
6 x mistr (2011, 2013, 2015, 2016, 2018 a 2022)

Vítěz Českého poháru: (1971, 2010)

Vítěz Českého superpoháru (2011, 2015)

Nejlepší střelec klubu v historii 1. české ligy (1993 
až 2023/24): Daniel Kolář - 66 gólů

Aktuálně nejlepší střelec v této sezoně: 
Rafiu Durosinmi - 6 gólů

Předseda představenstva: 

Předseda dozorčí rady: 

Obchodně-marketingový ředitel: 

Sportovní ředitel: 

Tiskový mluvčí: 

Technický ředitel: 

Sportovní sekretář: 

VEDENÍ KLUBU

Hlavní trenér:

Asistenti trenéra: 

Trenér brankářů: 

Videoanalytik:

Kondiční trenér: 

Vedoucí týmu:

Kustod:

Lékaři:

Fyzioterapeuti:

Masér:

REALIZAČNÍ TÝM

Marián Tvrdoň
Dominik Sváček
Viktor Baier
Jindřich Staněk

18. 8. 1994
24. 2. 1997
16. 1. 2005
27. 4. 1996

13
29
30
36

SOUPISKA

BRANKÁŘI

Lukáš Hejda
Robin Hranáč
Luděk Pernica
Jan Paluska
Radim Řezník
Václav Jemelka
Milan Havel
Sampson Dweh
Libor Holík

9. 3. 1990
29. 1. 2000
16. 6. 1990

23. 6. 2005
20. 1. 1989

23. 6. 1995
7. 8. 1994

10. 10. 2001
12. 5. 1998

2
3
4
5
14
21
24
40
44

OBRÁNCI

Jan Sýkora
Jan Kopic
Ibrahim Traoré
Jhon Mosquera
Pavel Bucha
Cadu
Lukáš Kalvach
Pavel Šulc
Erik Jirka
Adam Vlkanova

29. 12. 1993
4. 6. 1990

16. 9. 1988
8. 5. 1990
11. 3. 1998
8. 8. 1997
19. 7. 1995

29. 12. 2000
19. 9. 1997
4. 9. 1994

7
10
12
18
20
22
23
31
33
88

ZÁLOŽNÍCI

Jan Kliment
Matěj Vydra
Tomáš Chorý
Rafiu Durosinmi

1. 9. 1993
1. 5. 1992

26. 1. 1995
1. 1. 2003

9
11
15
17

ÚTOČNÍCI

Přišli: R. Hranáč, P. Šulc, S. Dweh, Cadu, 

J. Paluska, D. Sváček.

Odešli: F. Kaša, R. Květ, F. Čihák, M. Jedlička, 

Š. Gabriel.

ZMĚNY V KÁDRU (LÉTO 2023)

Miroslav Koubek
Jan Trousil, Marek Bakoš

 Matúš Kozáčik
 Zdeněk Bečka
Martin Kastner

Miroslav Jedlička
Václav Rada

Doc. MUDr. Petr Zeman, Ph.D.
MBA, MUDr. Jaroslav Zeman

Ph.D., MUDr. Ondřej Havel
MUDr. Petr Váchal

PhDr. Michal Rukavička
Bc. Šimon Šendera

Bc. Petr Bendl, Mgr. Martin Hes, MSc.
 Marek Elek

Adolf Šádek
Martin Bruckner
Jaromír Hamouz

 Daniel Kolář
 Mgr. Václav Hanzlík

Ing. Tomáš Samec
Miroslav Jedlička





S T A T I S T I K Y

VZÁJEMNÁ
BILANCE

V minulé i předminulé sezoně jsme v domácím     
i venkovním souboji Viktoriánům podlehli, 
ačkoliv šlo o vyrovnané zápasy. O to větší bude 
naše motivace dnes konečně uspět a plzeňský 
tým porazit, což se nám naposledy podařilo        
v obou vzájemných ligových duelech v sezoně 
2020/21. Pokud se to podaří, dorovnali bychom 
domácí bilanci s Plzní na jedenáct výher, šest 
remíz a jedenáct porážek. Že to ale bude obtížná 
úloha, je zřejmé už jen z faktu, že Plzeňští               
v posledních pět i kolech ztrat i l i body 
pouze na půdě Sparty.

Staněk – Holík, Hejda, Jemelka, Havel – Bucha, Květ 

– Kopic (90.+5 Jirka), Vlkanova (61. Mosquera), Sýkora 

(77. Pernica) – Chorý

Rozhodčí | Berka – Vlček, Machač – Petřík (video)

ŽK | Hejda, Mosquera (oba Plzeň)

FC Viktoria Plzeň
FC Slovan Liberec

2:1
(1:0)

21. kolo, Základní část | sobota 25/02/2023, 18:00

FC Viktoria Plzeň

FC Slovan Liberec

Bačkovský – Plechatý, Prebsl, Pourzitidis – Ndefe 

(78. Mészáros), Červ, Valenta, Doumbia (69. Frýdek), Preisler 

(78. Kozák) – Rondič (69. Olatunji), Tupta (85. Rabušic)

POSLEDNÍ VZÁJEMNÝ DUEL

Staněk (78. Tvrdoň) – Dweh, Hranáč, Jemelka – Jirka, 

Traoré (64. Chorý), Kalvach, Mosquera (78. Cadu) – Šulc 

– Vydra (64. Bucha), Durosinmi (90.+6 Kopic)

FC Viktoria Plzeň
FK Jablonec

3:2
(2:2)

10. kolo, Základní část | neděle 01/10/2023, 15:00

FC Viktoria Plzeň

Hanuš – Tekijaški, Martinec, Hurtado – Štěpánek, Houska 

(90.+3 Alégué), Kratochvíl, Polidar – Čanturišvili, Chramosta 

– Krulich (66. Drchal, 82. Jovovič)

FK Jablonec

POSLEDNÍ DUEL SOUPEŘE

DOMÁCÍ

VENKOVNÍ

CELKEM

27

27

54

10

8

18

6

7

13

11

12

23

33:30

26:41

69:71

UTKÁNÍ ZÁPASY VÝHRY REMíZY PORÁŽKY SKÓRE

Nejvyšší vítězství 4:1 (D)

Nejvyšší porážka 6:0 (V)

Nejčastější výsledek 1:0 (11x)

Branky | 21. Kopic, 68. Mosquera – 52. Tupta

Rozhodčí | Berka – Nádvorník, Leška – Kocourek (video)

ŽK | Durosinmi, Mosquera, Šulc, Bakoš (asistent trenéra) 

– Hurtado, Kratochvíl, Látal (trenér).

Branky | 22. Jirka z pen., 38. Mosquera 46. Vydra 

– 30. Krulich, 34. Chramosta



„Po Slavii nás čeká další silný soupeř. Plzeň sice 

malinko bodově ztrácí na pražská „S“, ale je to tým    

z české top trojky. Viktoria má velice zkušené               

a kvalitní mužstvo, které hraje delší dobu 

pohromadě a má vyrovnanou jak ofenzivu, tak 

defenzivu. Zkušený trenér Koubek tam praktikuje 

osvědčené rozestavení 3 - 5 - 2 většinou se dvěma 

útočníky silového typu, kteří jsou zároveň poměrně 

pohybliví, takže Plzeňští mají víc herních variant. 

Můžou odzadu rozehrávat po zemi, nebo když jsou 

presovaní, tak jednoduše posílají dlouhé balony 

nahoru na své vysoké hrotové hráče, kteří jsou 

schopní balon udržet. Střed zálohy mají velice 

kreativní, jsou tam Šulc, Bucha, Kalvach, Traore, na 

lajnách zase rychlí hráči jako Kopic, Cadu, 

Mosquera, je to zkrátka velice nebezpečný tým           

s dobře nacvičenými standardkami a nás proto čeká 

hodně těžké utkání. Proti Spartě i Slavii jsme 

odehráli velmi kvalitní pasáže, bohužel jsme to 

nevydrželi po celý zápas a stálo nás to body. Na ty 

lepší týmy zahrát umíme a věřím, že to s pomocí 

našich věrných diváků předvedeme i teď s Plzní      

a budeme bodovat, nejlépe naplno. Snad fanoušky 

vtáhneme do zápasu podobně vydařeným začátkem 

jako proti Slavi i , jen musíme vydržet bý t 

koncentrovaní celých devadesát minut.“

JOSEF 
PETŘÍK

P R E V I E W

ASISTENT TRENÉRA

„Po reprezentační pauze se samozřejmě těšíme na 

ligový zápas, tuto dobu jsme využili pro doléčení 

šrámů i dotrénování. Jsme tedy na zápas v Liberci 

maximálně nažhavení a chceme samozřejmě uspět. 

Víme, že domácí odehráli velmi dobrý zápas proti 

Slavii a nečeká nás nic lehkého. Musíme se velmi 

dobře připravit a na hřišti odevzdat maximum. 

Program, který nás v nadcházejících týdnech čeká, 

je velmi náročný, ale naše koncentrace na každý 

zápas je stejná a z týmu cítím velké odhodlání.“

marek 
bakoš

ASISTENT TRENÉRA

DNEŠNÍ UTKÁNÍ 
OČIMA TRENÉRŮ



b - t ý m

ROZPIS ZÁPASŮ 
B-TÝMU V ČFL

FC SLOVAN LIBEREC B
FK CHLUMEC NAD CIDLINOU
Neděle 22/10 - 10:15, Městský stadion

SK SOKOL BROZANY
FC SLOVAN LIBEREC B

FC SLOVAN LIBEREC B
FK ARSENAL ČESKÁ LÍPA
Neděle 5/11 - 10:15, Městský stadion

Neděle 29/10 - 14:30

FK TEPLICE B
FC SLOVAN LIBEREC B
Neděle 12/11 - 11:00

ZAOSTŘENO 
NA B-TÝM

Hasalík - Winkler, Prebsl, Govaers, Juzvak - Polyák, Kop 

(85. Bartoš), Lexa (80. Lupoměský) - Hadaščok (72. Málek), 

Kok (80. Meskhi), Horský (72. Valenta)

FC HRADEC KRÁLOVÉ B
FC SLOVAN LIBEREC B

0:3
(0:2)

10. KOLO / NEDĚLE 8/10 - 10:15, SA SLAVIA HK

Sestava FC Slovan Liberec

TRENÉR JAKUB HARANT

Branky | 4. a 66. Horský, 29. vlastní Hlaváč

V uplynulých dvou zápasech předvedli fotbalisté 
B-týmu Slovanu kvalitní obrannou fázi, ani 
jednou neinkasovali, což jim ve spojení                   
s útočným třígólovým představením proti 
rezervě Hradce Králové  zajistilo důležité čtyři 
body do tabulky B-skupiny ČFL. V ní jsou 
Liberečtí v roli nováčka po jedenácti kolech 
devátí a zítra je čeká druhý zápas na domácím 
Městském stadionu v řadě: od 10:15 budou 
hostit šestý Chlumec nad Cidlinou. 

„Kluci nám udělali radost. Předvedli velmi dobrý, 
soustředěný a pracovitý výkon, který byl plný 
zajímavých akcí. Věci, o nichž jsme se v týdnu 
bavili, plnili výborně. K výhře opět pomohli i hráči 
z A-týmu. Filip Horský má sice podle zápisu             
o utkání dvě branky, my mu ale připíšeme 
hattrick – i na druhé brance měl totiž velký podíl.“

Hasalík - Winkler, Horňáček, Govaers, Juzvak - Málek, Kočka 

(76. Netušil), Lupoměský (62. Kytka), Bartoš (90. Machotka)

 - Kok (62. Meshki), Valenta (76. Šolc)

FC SLOVAN LIBEREC B
SK SPARTA KOLÍN0:0

11. KOLO / NEDĚLE 15/10 - 10:15, MĚSTSKÝ STADION

Sestava FC Slovan Liberec

TRENÉR JAKUB HARANT

„Nastoupili jsme, hlavně při pohledu na 
soupisku soupeře, ve velmi mladé sestavě             
a myslím si, že kluci podali dobrý výkon. Škoda 
jen neproměněných šancí - v zápase jsme šli 
třikrát sami na bránu a měli i další nebezpečné 
situace. Na druhou stranu v závěru utkání byl 
lepší soupeř, ale naši hráči si zejména 
nebezpečné standardky dobře pohlídali.“

DO
MÁ

CÍ
DO

MÁ
CÍ

PEVNÁ DEFENZIVA PŘINESLA 
BÉČKU SLOVANU ČTYŘI BODY 



Ženy Slovanu nejprve prohrály v důležitém 
utkání o 3. příčku na trávníku Slovácka, ale             
v dalším zápase opět bodovaly naplno. Doma na 
stadionu U Nisy hostily Ostravu, po prvním 
poločase měly sice jednogólové manko, ale brzy 
po změně stran dokázaly duel dvěma brankami 
otočit a oslavily důležitou výhru. Po polovině 
základní části první ligy jsou liberecké 
fotbalistky v tabulce čtvrté se ztrátou jediného 
bodu na třetí Slovácko, tříbodovým náskokem na 
pátou Plzeň a dnes od 14 hodin hrají v Praze       
s favorizovanou Spartou.

Ž E N Y

ZAOSTŘENO 
NA ženy
FOTBALISTKY SLOVANU 
ZÁPAS U NISY OTOČILY 
A ZDOLALY OSTRAVU

ROZPIS ZÁPASŮ 
ŽEN V 1. LIZE

AC SPARTA PRAHA
FC SLOVAN LIBEREC

Vaníčková - Kantarská, Švíbková, Sováková, Huvarová 

- V. Černá (66. Dinh Thanhová), Tenkrátová (74. Brázdová), 

Buryánová, Šušolová, T. Černá - Hlouchová.

1.FC SLOVÁCKO
FC SLOVAN LIBEREC

2:0
(1:0)

6. KOLO / NEDĚLE 8/10 - 14:00, MĚFS M. VALENTY

Sestava FC Slovan Liberec

ASISTENT TRENÉRA JAROSLAV DITTRICH

Branky | 36. A. Polášková, 57. Klímová z pen.

„Utkání se mi nehodnotí lehce. Na začátku jsme 
měli problém s vystupováním a nabíráním 
hráček, přežili jsme úvodní šance soupeře             
a nerozhodný stav drželi až do 36. minuty, kdy 
jsme vyrobili hrubou chybu a byli za ni 
potrestáni vedoucím gólem Slovácka. Do šancí 
jsme se v prvním poločase moc nedostali. Do 
druhého poločasu jsme chtěli hru zjednodušit, 
zrychlit, zvýšit pohyb i nasazení a dostat se             
k centrovaným míčům. Utkání se ale začalo 
lámat po hodině hry, kdy soupeř proměnil 
přísnou penaltu... Pak už jsme vrhli veškeré síly 
do ofenzivy, tím se samozřejmě otevírala okénka 
pro Slovácko, ale vše jsme ustáli. Škoda, že jsme 
nevstřelili kontaktní gól. V těchto zápasech 
nesmíme dělat takové fatální chyby, protože 
soupeř je hned potrestá.“

Pižlová - V. Černá, Šušolová, Sováková, Huvarová 

- Kantarská, Tenkrátová, Buryánová (90.+1 Jakimičová), 

Harvilová (69. Brázdová) - T. Černá (90.+3 Mastníková), 

Dinh Thanhová

FC SLOVAN LIBEREC
FC BANÍK OSTRAVA

3:2
(1:2)

7. KOLO / SOBOTA 14/10 - 14:00, STADION U NISY

Sestava FC Slovan Liberec

ASISTENT TRENÉRA JAROSLAV DITTRICH

Branky | 330. Tenkrátová, 48. Šušolová, 53. Kantarská 

- 35. a 45.+1 Vojtková

„Měli jsme velmi aktivní vstup do utkání                   
s množstvím centrovaných míčů do pokutového 
území, bohužel bez gólového efektu. Náš poctivý 
běžecký výkon byl podpořen fotbalovostí             
i krásnými akcemi. Využili jsme jeden z mnoha 
dobře zahrávaných rohů a ujali se vedení. Ve 
zbytku prvního poločasu jsme však udělali 
chyby, které nás stály náskok a soupeř průběh 
utkání obrátil. V kabině jsme si řekli, že musíme 
pokračovat v nátlakové hře jako v prvním 
poločase. Věřili jsme, že máme dost fyzických, 
ale i morálních sil na to, abychom zápas otočili. 
A hned v úvodu druhého dějství jsme opět po 
rohových kopech skóre zápasu opravdu otočili. 
V závěru utkání nám chyběla větší chytrost, 
zkušenost si výsledek více v klidu pohlídat. 
Troufám si ale říct, že vítězství je zcela 
zasloužené a holkám patří gratulace za 
předvedený výkon. Takto se musíme prezentovat 
v každém zápase...“

Sobota 21/10 - 14:00

FK PARDUBICE
FC SLOVAN LIBEREC
Neděle 12/11 - 15:30

FC SLOVAN LIBEREC
LOKOMOTIVA BRNO H.H.
SOBOTA 4/11 - 18:00, UMT DOUBÍDO

MÁ
CÍ



Vůbec první společnou akcí Libereckých 
fotbalových školiček, která spojila všechny 
partnerské kluby, byla všestranná Olympiáda pro 
děti a jejich rodiče.

Pod záštitou Akademie Slovanu Liberec se 

uskutečnila v pátek 13. 10. v nádherném sportovním 

areálu Na Rozcestí ve Vratislavicích tato jedinečná 

akce, na kterou dorazilo více jak 80 malých 

sportovců.  Ale co to vůbec bylo za událost, ptáte se? 

Byla to nejen příležitost pro naše mladé fotbalové 

talenty ukázat své dovednosti, ale také pro rodiny se 

zapojit a podpořit své děti na trávníku. Celkem bylo 

na programu 9 disciplín. Děti, naplněné odhodláním 

a odvahou, změřily své síly nejen proti svým 

rodičům, ale také proti ostatním kamarádům. 

„Víte, co bylo nejkrásnější na této akci? Bylo to vidět, 

jak děti a rodiče společně sdílejí vášeň pro sport, jak 

se smějí, jak se potí, jak bojují a jak zachovávají 

sportovní ducha. Ať už je člověk fanouškem fotbalu, 

nebo ne, všichni bychom měli ocenit sílu sportu          

a jeho schopnost spojovat nás všechny. Nám se to 

díky této akci jednoznačně povedlo. Tato akce byla 

důkazem, že fotbal - a sport obecně - je něco, co nás 

všechny spojuje. Proto bychom se měli vždy snažit 

podporovat tyto aktivity, které nás spojují. Protože ve 

skutečnosti, toto je ta pravá podstata fotbalu - je to 

více než jen hra. Chtěl bych poděkovat všem 

kolegům, kteří se na tom podíleli a velké díky 

rodinám, které dorazily v hojném počtu.”

OLYMPIÁDA  
LIBERECKÝCH 
FOTBALOVÝCH 
ŠKOLIČEK

A K A D E M I E

MIKULÁŠ BORKOVEC
šéftrenér Libereckých 
fotbalových školiček

JAK SE OHLÍŽÍ ZA POVEDENOU 
AKCÍ ŠÉFTRENÉR ŠKOLIČEK 
MIKULÁŠ BORKOVEC?





A K A D E M I E

Čína, stáže v Anglii, Španělsku, Rakousku            
i Chorvatsku. Trenér Lukáš Plšek se vrátil před 
sezonou do Slovanu, v němž působil naposledy 
před devíti lety. Jeho rukama už tehdy prošla 
spousta hráčů, kteří sahají po prvoligových 
zkušenostech. Kouč kategorie U16 v obsáhlém 
rozhovoru popisuje, jaká byla jeho fotbalová 
cesta, a jak je na tom akademie našeho klubu       
v porovnání s okolím. „Jsme o parník dál než 
před lety,“ říká mimo jiné.

Do Liberce jste se vrátil po devíti letech. Pojďme 
možná začít původním angažmá, kdy jste ve 
Slovanu trénoval a jaké kategorie?
Začal jsem v sezoně 2010/11 u ročníku 2001             

v tehdejší kategorii U11. Po této sezoně Slovan 

vytvoř i l akademii, načež jsem přešel jako 

profesionální trenér k ročníku 1998 do kategorie 

U14. Pak jsem se zase vrátil zpět ke svému 

předchozímu týmu. Pamatuji si, že jsem do týmu 

ročníku 1998 přivedl Lehoczkého, a mýma rukama 

prošla spousta dalších hráčů jako třeba Míra Dvořák, 

Pavel Baláž, Michal Král, v mladším z ročníků jsem 

vedl třeba Tomáše Polyáka, Radima Černického       

a další řadu kluků, již teď hrají různě po okolí, určitě 

bych nechtěl na nikoho zapomenout. V tomto 

ročníku také do kategorie U13 hrála skvělá Eliška 

Sonntagová, která dnes obléká dres Sparty Praha       

i reprezentace žen.

Byl jste dokonce také na stáži u áčka pod 
trenérem Davidem Vavruškou, že?
Ano, bylo to v situaci, kdy do Slovanu přišlo 

trenérské duo Josef Csaplár – Jiří Kotrba. 

Odstartovalo to personální změny, jejichž výsledkem 

byl můj konec u ročníku a přebrání týmu šéftrenérem 

Martinem Janošíkem, který předtím žádnou kategorii 

přímo nevedl. Přemýšlel jsem, jak naložím s časem, 

měl jsem v jarní části víceméně volno. Zůstal jsem       

v tu chvíli v Liberci, a v době, kdy trenérské duo             

u A-týmu skončilo, jsem se domluvil s Davidem 

Vavruškou a Janem Nezmarem, jestli by bylo možné, 

abych čas mohl využít pro seberozvoj v prostředí 

první ligy. Vyšli mi vstříc, nebyl jsem úplně u všeho, 

ale snažil jsem se nechybět na trénincích áčka. 

Tehdy jsme hodně o všem komunikovali s hlavním 

trenérem. Slovan se tehdy zachránil v lize, a taky 

vyhrál zatím poslední trofej v domácím poháru, což 

pochopitelně moje zásluha nebyla. 

Pak se vaše cesty se Slovanem rozdělily. Mohl 
byste shrnout, kde jste působil poté?
Šel jsem dělat asistenta Romanu Skuhravému do 

druholigového Varnsdorfu, čehož si doteď velmi 

vážím. To byla ta sezona po postupu - nepostupu… 

Podzim se nám moc nepodařil, takže jsme v klubu 

po půlroce skončili a mě čekala další půlsezona 

řešení, co dál. Využil jsem toho mimofotbalově, 

bydlel jsem půl roku v Anglii, abych si rozšířil rozhled 

a jazykové možnosti. Během tohoto období jsem 

dostal nabídku jít do Benešova u Prahy k mladším 

dorostencům U17 a zároveň jako šéftrenér SCM. 

Hodně jsem zvažoval, jestli nezůstat na ostrovech, 

ale nakonec jsem se rozhodl pro návrat. V Benešově 

jsem zůstal téměř dvě sezony a pak přišla rychlá, 

velmi přímá nabídka na působení v Číně. Přijal jsem 

ji. Byla to pro mě zajímavá zkušenost, úplně jiné 

prostředí. Navíc jsem v tu chvíli už věděl, že dál             

v klubu pokračovat nebudu.

Ne každému se podaří s fotbalem podívat do 
Číny… Jaké to bylo?
Šlo o projekt FAČRu, jehož cílem byl rozvoj tamních 

hráčů v rámci školního fotbalu. V Číně prakticky 

nemají mládežnické soutěže tak, jak je známe             

z Evropy. Všechny fotbaly jsou při škole, zároveň 

nedochází na moc konfrontací mezi jednotlivými 

školami. Víceméně se týmy jednou za rok sejdou na 

velkém turnaji, který chce každý vyhrát.

A tam přichází na řadu zahraniční experti.
Školy si najímají zahraniční experty proto, aby 

zvýšily pravděpodobnost vítězství. Myslí si, že se 

kvalita skokově zvýší, což samozřejmě takto 

nefunguje. Součástí projektu bylo také školení 

trenérů, na kterém jsem se nakonec nepodílel. První 

tři měsíce jsem strávil na severu Číny ve Vnitřním 

Mongolsku ve městě Ulanhot asi 400 kilometrů od 

mongolských hranic. Škola, která zaštiťovala 

program, si říkala univerzita a byla pro chlapce 

dorosteneckého věku mezi 16 až 19 lety, takže 

obdoba naší střední školy. Studijní obor se jmenoval 

p ř ímo fo tba l is ta , a lespoň tak mi to by lo 

prezentováno. Kluci se zkrátka po základní škole 

rozhodovali, čím se stanou a někteří si vybrali fotbal. 

Byli tam kluci i holky třeba z Pekingu, to je zhruba 

dvě hodiny letadlem, potkal jsem tam jednoho 

fotbalistu i z Kantonu. Studenti tam bydleli celý rok 

na internátu, domů se dostali jednou za rok na 

zhruba týden. Školy s tímto programem byly v celé 

Číně asi tři, to byl také důvod, proč se do nich 

stahovali hráči z celé země. Po prázdninách jsem 

pak pokračoval více na jih, kousek od Šanghaje, 

tentokrát u dětí 6-12. Měl jsem také možnost strávit 

několik týdnů v akademii ligového klubu Tianjin 

Quanjian, který se dnes už jmenuje jinak. To bylo       

u kategorií U14 a U16. 

A co fotbalová kvalita?
Ve srovnání s podmínkami, které tu máme, to úplně 

porovnávat nejde. V momentě, kdy plošně v Evropě 

prochází hráči tréninkovým procesem tak, jak ho 

známe, zhruba od 8 let a jsou schopni fotbal nějak 

vnímat, vypadá kvalita v 16 letech úplně jinak, než 

když ten proces neprobíhá. Zajímavé bylo, že v Číně 

opravdu podobné projekty podporují, nebojí se do 

nich investovat peníze, což je důvod, proč tam 

působí řada zahraničních subjektů z nejrůznějších 

koutů světa. Každý trenér je přilepený na nějakou 

školu a tak to tam funguje. Úplně nevím, jak to             

v zemi vypadá po koronaviru, myslím, že se v příštím 

roce stane zase malý trenérský boom, ale už nebude 

takový.

Po Číně následovala Sigma Olomouc, že?
Vrátil jsem se zpět, projekt se zastavil na straně 

Číny. Měl jsem možnost pokračovat v jiném projektu, 

řešil jsem nabídku stát se ředitelem vznikající 

akademie v Keni, nic z toho ale nebylo dotažené, 

poté však přišlo výběrové řízení do RFA (Regionální 

fotbalové akademie Olomouckého kraje). Přihlásil 

jsem se a vybrali mě. S oblibou říkám, že jsem na 

výběrku byl asi jediný, když mě vybrali, ale vím, že 

jsme tam seděli asi v pěti. Působil jsem tam poslední 

čtyři sezony jako hlavní trenér kategorie U14 a U15, 

vždy lichého ročníku 2005, 2007 a teď naposledy 

2009. Byl jsem zároveň hlavní trenér v regionálce       

a u toho jsem dělal asistenta klubovému trenérovi       

v Sigmě, který zase pracoval jako můj asistent             

v regionálce. Měli jsme takto prohozené role, 

výsledkem naší společné práce s ročníkem 2007 

bylo vítězství v závěrečném turnaji Regionálních 

akademií o Pohár Karla Poborského, finále bylo snad 

i v televizi. 

Pro porovnání, v Libereckém kraji takovou 
akademii mimo kluby nemáme.
Myslím, že je to trochu škoda, jde o vynikající 

projekt. Kromě sportovní stránky a příležitostí pro 

nejlepší hráče kraje, projekt přináší i výhody 

samotnému klubu, na který je napojený, klub má       

v kategoriích U14 a U15 od FAČR zaplacené plně 

profesionální realizační týmy, fyzioterapeuta, 

kondičního trenéra, trenéra brankářů, hráči mají 

servis na úrovni zahraničních akademií. Navíc je to 

spojené s know-how, způsobem práce. Skvělá, 

solidně uchopená myšlenka. Za mě to přináší nejen 

klubům, které se mohou o regionálku opřít,             

ale i celému fotbalovému prostředí, docela dost 

benefitů. Projekt v této podobě ale pod tlakem 

nutnosti šetřit peníze pravděpodobně skončí, osobně 

si myslím, že by se měl naopak rozšířit, ale peněz je 

v mládežnickém sportu obecně zoufale málo.

Absolvoval jste kromě Číny ale také další 
zahraniční stáže. Kam všude jste se s fotbalem 
podíval? 
Když jsem byl v Anglii, jeden můj kamarád působil na 

studijním pobytu ve Valencii a dělal asistenta u U14       

v Levante. Já tam strávil na stáži týden. Španělský 

fotbal vypadá maličko jinak, překvapilo mě, kolik 

dávají mladším kategoriím taktiky. Čekal jsem, že to 

bude přesně obráceně, že důraz bude spíš na 

individualitu. Ale mají ho na obojí. Pak jsem měl 

možnost v Anglii nakouknout na dva dny do Luton 

Town, kde dělali dovýběr hráčů do dorosteneckých 

kategorií. S kolegou z regionálky Sváťou Valentou 

jsme byli loni na jaře na stáži v Rapidu Vídeň. To byl 

velmi příjemný týdenní vhled do klubu. Opravdu nás 

nechali nahlédnout všude, kde jsme chtěli, velmi mile 

nás přivítali, a byli velice vstřícní a sdílní. Naposledy 

jsme se, ještě v doprovodu kondičního trenéra 

regionálky Michala Ponížila, vydali vloni na podzim 

na týden do Dinama Záhřeb. Musím uznat, že šlo 

také o zajímavý pohled do kuchyně klubu, který 

vytváří pravidelně hráče s vysokou cenovkou.

Po mnoha nabraných zkušenostech jste se vrátil 
do Slovanu. U jaké kategorie působíte? A co jsou 
cíle?
Dostal jsem nabídku, které si velmi cením, aktuálně 

působím u šestnáctky. Hrajeme dorosteneckou divizi, 

výsledkově i herně se nám daří, máme čas na všem 

pracovat, a věnovat se věcem do hloubky, nejsme 

pod tlakem. Pro hráče by však bylo lepší hrát             

o soutěž výš. Postupový cíl záleží na U18, pokud se 

jí povede postup, současná patnáctka by už hrála 

Českou ligu dorostu. Kluci, které trénuji, by měli             

– v případě že se vše povede – v příštím roce hrát 

celostátní dorosteneckou ligu U17. Můj cíl je na to 

hráče připravit.

V realizačním týmu máte jedno zajímavé a známé 
jméno, Tomáše Malínského. Jak spolupracujete a 
jak se do nové role zapojil?
Dohodli jsme se v létě. Musím říct, že spolupráce je 

od samého začátku výborná, Tomáš má spoustu 

hráčských zkušeností z nejvyšších pater, zná 

prostředí, a zároveň si sedíme také lidsky. Jsou věci, 

na které se od začátku můžu spolehnout a vím, že 

fungují. Tomáš je pracovitý, s výborným přístupem       

v kabině, jsem hrozně rád, že mám vedle sebe 

takového člověka.

Jak vidíte posun liberecké akademie v čase? Je 
něco, v čem jste dál?
Proběhly od té doby určité personální změny. Co se 

týče struktury a způsobu práce, myslím, že jsme       

o x parníků dál než před lety. To samozřejmě nemusí 

být vina lidí, kteří tu pracovali předtím, ale vývoj je 

znát, a celkově se to hodně posunulo dopředu. 

Hlavně způsob a jednotnost toho, jakým způsobem       

o fotbale přemýšlíme. Existuje herní koncept, 

strategie, která je detailně rozpracovaná po 

kategoriích. Definuje, jakým způsobem chceme 

hráče vychovávat, jaké k tomu máme prostředky, 

čeho chceme využívat a na jakých principech to celé 

chceme postavit. Je současně velmi srozumitelně 

odprezentovatelná komukoliv, kdo do klubu přijde.       

To je věc, kterou drtivá většina klubů v Česku nemá, 

v tomto případě je Slovan dál. Byl to jeden z důvodů, 

proč jsem se rozhodl pro návrat do Liberce.             

Na základě všeho řečeného mi to dávalo smysl. 

Nejvyšší kategorie U19 minulou sezonu 
postoupila zpět do nejvyšší soutěže. Je to u vás 
v dorosteneckých kategoriích významná 
okolnost toho, kam s ročníky směřovat? A jak je 
připravovat na nejvyšší soutěž?
Je to pravda. Když se podíváme, co má být 

výsledkem naší práce, potvrzuje se to. Měl by to být 

hráč, který buď nastoupí nebo bude hrát za A-tým, 

což ušetří peníze sportovnímu úseku za nákup 

jiného hráče, nebo bude profi fotbal hrát někde jinde, 

což zase může přinést klubu ekonomický profit. 

Pochopitelně je potřeba do celého úseku mládeže 

také adekvátně investovat. Chceme ale v první řadě 

vychovat slušné lidi a ti, když budou mít štěstí, budou 

hrát profi fotbal. Je jasné, že připravit hráče na ligu je 

jednodušší se zkušenostmi z celostátních nejvyšších 

soutěží. Možnost konfrontace s kvalitnějšími týmy       

u nás, ale také v zahraničí, hraje velkou roli. 

Zmínil jste, že není vaším cílem pouze fotbalová 
složka, ale také lidská. Jak v tomto ohledu 
fungují dorostenecké kategorie společně se 
školami? Mají hráči individuální plány?
Se školami jsme v kontaktu, sám jsem měl teď dva 

rozhovory. Ne že bych musel řešit nějaký problém 

hned na startu, spíš jsme se chtěli poznat, abychom 

o sobě věděli (úsměv). Na vzdělání klademe velký 

důraz, nechceme vychovat nevzdělaného fotbalistu. 

Ne každý bude jedničkář, je potřeba se na to trochu 

dívat i optikou schopností těch hráčů. Nikoho 

samozřejmě nepodceňujeme, ale jde nám o to, aby 

kluci pochopili, že i když se jim povede přechod do 

velkého fotbalu, a budou mít jakousi kariéru, pořád 

musí myslet na to, že fotbal věčně hrát nebudou. 

Navíc jim chození do školy přináší i jakýsi řád do 

života, což se promítá i do fotbalu, celé to potom 

lépe funguje. Všichni víme, jak se na konci prázdnin 

těšíme, až půjdou znovu do školy…  Civilní vzdělání 

je důležité stejně, jako schopnost se po kariéře 

přesunout do jiné role, často i mimo fotbal. Zmíním 

znovu příklad Tomáše Malínského. Řeší poslední 

možnost revitalizovat své koleno, ale už se tak 

trochu připravuje na to, že to třeba nemusí 

dopadnout, byť bych mu to z celého srdce přál.             

A řeší také své působení v rámci „normálního“ života. 

Připravuje se na svoji civilní pozici, můžu asi 

prozradit, že se z něj pomalu stává skvělý barber, 

čímž podle mě dává také dobrý příklad hráčům, že 

nehrát fotbal, a mít jiné zaměstnání, není ostuda. 

Škoda, že o můj účes je už postaráno…(smích).

V minulém týdnu proběhl speciální trénink i za 
účasti hráčů vaší kategorie, na který dorazili 
členové realizačního týmu ligového áčka. Jak 
tuto akci hodnotíš?
Pro kluky bylo určitě skvělé trénovat pod vedením 

trenérů áčka, je to nový impulz, a také signál 

propojení profi úseku s mládeží, což je pro tento klub 

velmi důležité. Mládež a dospělý fotbal se nesmí 

dělit, ale naopak spojovat. Já osobně jsem měl             

s Michaelem Rabušicem na starosti útočníky, ale 

víceméně to Rambo vedl sám, pro kluky určitě 

zážitek, trénovali s chutí a nasazením, jako vždy.

„Chceme vychovávat 
slušné lidi, práce ve 
Slovanu mi dávala 

smysl,“

říká trenér U16 Lukáš Plšek

ROZHOVOR 
S trenérem
U16 PLŠKEM









TABULKA
KOMPLETNÍ A VŽDY 
AKTUÁLNÍ TABULKU 

NAJDETE V APLIKACI FCSL

Tabulku najdete v sekci Více




